
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXVIII/2020 

XXVIII Sesja w dniu 30 grudnia 2020  

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:46 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

Anna Kołodziej – Rabiczko - Sekretarz Miasta i Gminy Młynary 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXVIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

witając wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że do biura Rady Miejskiej wpłynął wniosek Pani Burmistrz 

o wprowadzenie do porządku obrad uchwał. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 



Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia zmian w porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia nowego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 25 

listopada 2020 r. oraz protokołu z XXVII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach z dnia 16.12.2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 25 listopada 

2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

Głosowano za pomocą podniesienia ręki w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXVII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 



16.12.2020 r.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 25 listopada 2020 r.  
do dnia 30 grudnia 2020 r 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy przyjdzie czas, że dofinansowania do projektów, które 

pozyskaliśmy jako gmina, będziemy musieli kiedyś zwrócić. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że to nie są pożyczki lecz dofinansowania bezzwrotne. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy firma Koma jest jedynym kontrahentem, który 

obsługuje gminę w zakresie odbioru odpadów, czy nie wpłynęły oferty od innych firm. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że wpłynęła tylko jedna oferta od firmy Koma. Oferta jest 

korzystna, tańsza od oferty z poprzedniego roku. Pani Burmistrz powiedziała, że umowa 

została zawarta na rok a poprzednia umowa była podpisana na półtora roku. Ceny za wywóz 

śmieci są wysokie i rosną. Jeśli umowa nie zostałaby podpisana a przetarg unieważniony, to 

mogłaby wpłynąć kolejna oferta od tej samej firmy, ale droższa. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podtrzymał wniosek Pani Beaty Kmito dotyczący oczyszczenia 

rynienek na drodze Zastawno -Warszewo, ponieważ stojąca woda na drodze zamarza, tworząc 

lodowisko.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 

rok: 

 

a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej, 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach odczytał projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 2041. 

 

b) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach odczytał projekt budżetu Miasta i Gminy 

Młynary na rok 2021. 

 

c) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych (opinii Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 

projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok, opinii Komisji Rewizyjnej do 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na 2021 rok, opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok), 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o odczytanie opinii  do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 – 2041 oraz opinii do projektu budżetu 

Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że w roku 2020 zostało pozyskane dużo środków do projektów. Widać, że gmina się zmienia, 

że w gminie dziej się dużo dobrego. Budżet nie jest idealny, ale jest konstruktywny, ambitny i 

będzie jeszcze bardziej widoczny za rok. To dzięki odwadze Pani Burmistrz oraz pracy 

pracowników urzędu, a także dzięki Radnym, którzy na to pozwalali. Pomimo dużego 

zadłużenia gminy, widać, że idzie ku lepszemu, że gmina Młynary będzie plasować się wśród 

gmin o dużych inwestycjach i dużym rozwoju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o odczytanie 

opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 – 

2041 oraz opinii do projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o odczytanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 

lata 2021 – 2041 oraz opinii do projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

d) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oraz 

Przewodniczących Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 

rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o odczytanie opinii Przewodniczących Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary 

na lata 2021 – 2041 oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

e) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 

lata 2021 2041 oraz budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

f) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok, 

 

Pani Maria Słomska zapytała na jakim etapie jest procedura zmiany studium odnośnie terenu 

przeznaczonego pod cmentarz. Czy planowane są małe inwestycje na cmentarzu typu nowa 

alejka lub inne modernizacje i czy plany w nowym roku obejmują remont parkingu między 

kaplicą a cmentarzem. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w roku 2021 zostanie zakończona procedura zmiany stadium 

i planu zagospodarowania przestrzennego, ponieważ pojawiają się nowi inwestorzy 

zainteresowani zakupem działek pod inwestycje w naszej gminie. 

Jeśli chodzi o cmentarz, to rozpoczęły się rozmowy z KOWR-em dotyczące przejęcia działki 

od Skarbu Państwa na potrzeby powstania nowego cmentarza, a jeśli wystarczy środków, 

wówczas zostaną one przeznaczone na remont parkingu przy cmentarzu lub na remont 

środkowej alejki. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy koszt budowy oczyszczalni ścieków zamknie się w 

kwocie 8,5 mln zł, czy jeśli będzie potrzeba zakupienia bardziej nowoczesnego sprzętu  czy 

będziemy mogli dołożyć do tej inwestycji.  

 

Pani Burmistrz odpowiedział, że będzie na to stać Zakład Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach. Środki zostaną pozyskane z kary, którą obowiązana jest zapłacić mleczarnia w 

Młynarach, za czas w którym budowała swoją podoczyszczalnię. Pieniądze z kary są 

gromadzone i mają być przeznaczone na prasę. Koszt prasy to ok 0,5 mln zł. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy można zadbać o to, żeby osoby zakupujące parcele na 

cmentarzu zakupiły określony rozmiar działki a nie powiększały tą parcelę o miejsce na 

ławeczkę czy nasadzenia. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że do chwili obecnej była dowolność jeśli chodzi o kupowanie 

parceli. Teraz zasady są jasne i jeśli ktoś chce sobie zagospodarować teren pod ławeczkę czy 

płytki, to musi wykupić dwa miejsca. Jeśli ktoś jest zainteresowany wykupieniem sobie miejsca 

na cmentarzu, to gmina powinna to miejsce sprzedać. Na nowej części cmentarza zastanie 

zrobiony projekt. Miejsca zostanę podzielone i sprzedawane zgodnie z planem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Burmistrz za obietnicę dotyczącą 

wykaszania zieleni na terenach wiejskich gminy Młynary, licząc na to, że zieleń w całej gminie 

będzie utrzymana tak pięknie, jak w Młynarach. 

 

g) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2021-2041 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2021-2041 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

h) uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Radzie Miejskiej dobrej decyzji. 

Przewodniczący rady Miejskiej podziękował Pani Burmistrz, Pani Sekretarz oraz wszystkim 

pracownikom urzędu za zaangażowanie w tworzenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Młynary oraz budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, a także Pani Skarbnik, 

której dzisiaj nie ma. Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował wszystkim jeszcze raz. 

 

Pani Burmistrz podziękowała Pani Skarbnik za przygotowanie projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 2041 oraz budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na 2021 rok, Radnym Rady Miejskiej w Młynarach, za zaufanie i współpracę.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035 oraz zmian w budżecie 

Miasta i Gminy Młynary na rok 2020. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2020. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2020..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

d) ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 



Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

e) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił plan pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Orłowska 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi na pytania zostały udzielane na 

bieżąco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku ze złożoną petycją przez 

mieszkańca Warszawy dotyczącą szczepień przeciwko covid, działania wkrótce zostaną 

podjęte. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, ż w systemie e-sesja dostępna jest opinia 

prawna dotycząca braku quorum podczas Komisji Rewizyjnej w dniu 16.12.2020 r. 

 

10. Sprawy różne. 

 



Pani Beata Kmito powiedziała, że w Zastawnie droga jest w złym stanie. Na drodze jest dużo 

powybijanych dziur. 

 

Pani Burmistrz poinformowała, że nakładka na drogę przez miejscowość Zastawno będzie 

robiona na wiosnę. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy można postawić znak zakaz parkowania na drodze 509 

przed spółdzielnią mieszkaniową, ponieważ ostatnio był tam wypadek, a miejsce to stanowi 

zagrożenie dla mieszkańców. 

 

Pani Burmistrz poinformowała, że znak zakaz parkowania stanie w tym miejscu w najbliższym 

czasie. 

Pani Burmistrz poinformowała, że na skrzyżowaniu przy szkole zostało postawione lustro, co 

zwiększy bezpieczeństwo jazdy na skrzyżowaniu. 

 

Pani Burmistrz przypomniała o planach dotyczących remontów dróg w przyszłym roku i będzie 

to: nakładka na drogę przez Zastawno, kompleksowy remont drogi w miejscowości Sąpy wraz 

z położeniem chodnika,  remont fragmentu ul. Warszawskiej w kierunku do granicy miasta.  

Pani Burmistrz poinformowała, że wraz z Zarządem Dróg Wojewódzkich przygotowujemy się 

do wykonania zatoki parkingowej przy ośrodku zdrowia. 

Pani Katarzyna Mała zapytała czy pobocze przy drodze Mlynary – Płonne będzie oczyszczane 

z krzaków. 

Pani Burmistrz powiedziała, że pobocza były oczyszczone z krzaków od Młynar do Włóczysk. 

Jeśli chodzi o następne odkrzaczenie to Pani Burmistrz musi dowiedzieć się w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich o planach związanych z tą drogą. 

Pani Maria Słomska powiedziała, że punkt zgłoszony przez Pana Andrzeja Florczyka dotyczący 

planów zagospodarowania przestrzennego uważa za zasadny. Pan Maria Słomska prosi o 

zorganizowanie spotkania dla Radnych w celu zapoznania się z planem i kierunkami rozwoju 

miasta Młynary i sołectw. Plan jest z 2004 roku od tamtego czasu potrzeby naszej gminy są 

dużo większe i bardziej nowoczesne.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że takie spotkanie zostanie zorganizowane w przyszłym roku. 

Będzie dotyczyło opracowania istniejącego już studium i planu zagospodarowania 

przestrzennego. Pani Burmistrz powiedziała, ze potrzebuje informacji od mieszkańców, które 

tereny zostały wykorzystane niezgodnie z przeznaczeniem. Są to np. budynki postawione na 

gruntach rolnych. Takie zawiłości trzeba będzie wyprostować. 

 

Pani Burmistrz przypomniała, że rozpocznie się inwestycja II Etap drogi Kwietnik oraz został 

złożony wspólnie z powiatem projekt dotyczący Funduszu Dróg Samorządowych Wola 

Młynarska – Janiki Pasłęckie. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy została załatwiona sprawa związana z tamą  

w Młynarskiej Woli. 

 

Pan Burmistrz odpowiedziała, że sprawa została załatwiona. 



 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Radzie Miejskiej za współpracę, za podjęte 

uchwały w tym roku, za pracę na sesjach Rady Miejskiej oraz Komisjach. Przewodniczący 

Rady Miejskiej złożył życzenia noworoczne wszystkim mieszkańcom oraz Radnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował też Pani Burmistrz i wszystkim pracownikom 

urzędu za współpracę. 

 

Pani Burmistrz złożyła życzenia noworoczne wszystkim mieszkańcom gminy Młynary oraz 

podziękowała za współpracę Radnym Rady Miejskiej w Młynarach i wręczyła upominki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Młynarach 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


